
 

       

Lint, maandag 20 oktober 2008 

 

  

Vergadering met de burgemeester op 20/10/08, 

(gemeentehuis) 

 

 

Aanwezig: Stanny Tuyteleers, Harry Debrabandere, Luc Vercammen, Marcel, Maria, Luc, Kurt, 

Pros en Karl. 

 

Agenda: 

 

-vraag tot aanpassing politiereglement met betrekking tot werphengels, 

-vraag tot aanpassing van de prijs van de visvergunning voor de leden, 

-visuitzetting voor seizoen 2009, 

-onderhoud van het noordelijke deel van de parkvijver  

 

Politiereglement: 

 

De visclub is vragende partij om het vissen met werphengels op de parkvijver te verbieden. 

De parkvijver is absoluut niet geschikt om te bevissen met dit soort hengels en hun optuiging. 

Het is niet alleen schadelijk voor de aanwezige vis, maar ook andere dieren ondervinden hinder 

van deze praktijken (cfr zwaan met erg grote haak in haar bek). 

Het voorstel tot aanpassing zal worden voorgelegd op de volgende gemeenteraad. 

Aan de ingangen van het park zal ook kenbaar gemaakt worden dat het verboden is om te vissen 

zonder vergunning. 

 

 

Prijs visvergunning: 

 

De visclub is altijd voorstander geweest van het invoeren van een visvergunning, met bijbehorend 

reglement en heeft ook steeds te kennen gegeven om hiervoor aan de leden van de club een 

kleine bijdrage te vragen. Het voorstel van onze club  was om 5€ extra te innen bij de lidgelden. 

De gemeenteraad besliste destijds om 20€ (afh. leeftijd en herkomst) te vragen. Binnen het 

vissend ledenbestand waren er heel wat opmerkingen en daarom durft het bestuur nu te vragen 

om een herziening te doen van deze bijdrage. De burgemeester kan dit niet alleen beslissen, 

maar belooft om onze vraag voor te leggen tijdens de volgende gemeenteraad. 

 

 

Visuitzetting 2009: 

 

De visuitzetting van januari 2008 heeft zeker zijn positieve invloed gehad op de visvangsten van 

seizoen 2008. De 400kg gezonde en jonge vis hebben ons toegelaten om in 2008 200kg meer te 

vangen dan in 2007. De moeite waard dus. 

Ook voor seizoen 2009 is er een budget voorzien om nieuwe vis uit te zetten op de parkvijver. 

De herinvestering van onze lidgelden hoeft dus niet meer in vraag gesteld te worden bij deze. 

De burgemeester verwacht van ons meer details over de soorten en maten die men wil/kan 

aankopen. Het budget zal toelaten om ongeveer 400 à 450 kg aan te kopen. 



Onderhoud: 

 

Natuurlijk zal de gemeente het park en zijn omgeving onderhouden zoals het hoort. 

Het is budgettair echter niet mogelijk om jaarlijks te voorzien in een grondig onderhoud van de 

vijvers. Zeven jaar geleden is er een substantieel onderhoud (uitdieping) geweest, maar dit zijn 

erg dure ondernemingen en zijn niet zomaar ieder jaar te begroten in een kleine gemeente. 

Het voorstel van de burgemeester is dat de club het initiatief neemt en de handen uit de mouwen 

steekt. Voor wat hoort wat en het is mogelijk (lees: zeker) dat de leden van de club niet moeten 

betalen voor een visvergunning. Het is aan ons om een aantal data af te spreken zodat de 

gemeente kan voorzien in wat materiële steun. Het bestuur dacht aan 8 en 10 november om deze 

klus te klaren. Een schrijven aan de leden; en vooral de reactie van de leden zal bepalen of de 

vijvers effectief wat opgefrist zullen worden.  

Verder wordt er werk gemaakt van het herstellen van de vijverboorden zodat eventuele 

ongelukken kunnen vermeden worden. 

Snoeiwerken rond de vijvers worden niet nodig geacht. 

 

Het bestuur vraagt, oprecht, aan de gemeente of we “goed bezig zijn” en geen hinder 

veroorzaken op welke manier dan ook.  We worden gerustgesteld en kunnen in de toekomst zeker 

blijven genieten van de steun van het gemeentebestuur. 

 

 

 

Einde verslag. 

 

 

Namens het bestuur, 

 

De Secretaris 

 

 

                                                           

 

              

Karl Sleeckx 


